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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 1. 9. 2008 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý, doc. PhDr. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana Olehlová, MgA. Alena Fafílková; 
Omluveni:  MgA. Lucie Abou 
 

 

I. Projekty a granty: 

 Tajemník fakulty informoval kolegium o probíhajících jednáních v rámci podávaných 
projektů OP VpK ESF (inovace VDN, stáže, hypermedialita); v průběhu léta se 
uskutečnila jednání s partnerskými institucemi: ND Zlín, Česká televize, Ćeský rozhlas, 
Loutkové divadlo Radost, Národní divadlo Brno, Městské divadlo Brno, Centrum 
experimentálního divadla. Tento týden ve čtvrtek bude realizována ještě schůzka 
s vedením (O. Hrab) divadla Archa v Praze; 

 Rozvojové projekty: 12. září 2008 je stanoven finální termín pro předání zpracovaných 
projektů na rektorát; do příštího kolegia děkana připraví tajemník první verzi 
navrhovaných projektů – to bude následně korigováno děkanem a proděkany. Tajemník 
informoval, že pražská AMU iniciovala zopakování centralizovaného projektu „Festivaly 
AMU a JAMU“ – řešitelem bude pražská strana (doc. J. Hančil – děkan DAMU). Projekt 
bude obratem dopracován a předán MgA. H. Krejčí k přeposlání řešiteli, jenž projekt v 
termínu podá; 

II.   Studijní záležitosti: 

 studijní oddělení informovalo o větším počtu studentů absolventských ročníků, kteří 
odevzdali své závěrečné práce v rozpracovaném stavu (studenti herectví, režie, 
dramaturgie, divadelního manažerství) – je třeba přijmout systémové opatření, aby k 
obdobné situaci nedocházelo; 

 Marianna Koutská, studentka I. ročníku VDN (Bc.), zažádala o přestup do navazujícího 
studia. V žádosti uvádí, že předměty magisterského studia studuje na základě ISP, který 
však v žádosti chybí – nutno dodat, kolegium se následně vyjádří a rozhodne; 

 Václav Vítek, student IV. ročníku H, zažádal o přerušení studia na jeden rok (sociální 
situace) – kolegium žádosti vyhovělo, povolilo přerušení studia do konce srpna 2009 
s poznámkou, že je třeba v srpnu (v termínu tomu určenému) práci odevzdat a v září práci 
obhájit; 

 Erika Stárková, studentka IV. ročníku H, zažádala o přerušení studia na jeden rok - 
kolegium žádosti vyhovělo, povolilo přerušení studia do konce srpna 2009 s poznámkou, 
že je třeba v srpnu (v termínu tomu určenému) práci odevzdat a v září práci obhájit; 

 Melánia Krajancová, studentka V. ročníku D, zažádala o přerušení studia; kolegium 
žádosti vyhovělo. Studium se přerušuje na jeden rok, tj. od 1.8.2008 do 1.8.2009, poté se 
studentka znovu zapíše ke studiu. Pokud pominou důvody přerušení studia (bude 
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odevzdána a přijata diplomová práce), může studentka podat písemnou žádost děkanovi 
fakulty o ukončení přerušení studia a o možnost vykonat státní závěrečnou zkoušku; 

 Alexandra Adamcová, studentka III. ročníku DM, zažádala o přerušení studia - kolegium 
žádosti vyhovělo. Studium se přerušuje na jeden rok, tj. od 15.7.2008 do 15.7. 2009, poté 
se studentka znovu zapíše ke studiu. Pokud pominou důvody přerušení studia (bude 
odevzdána a přijata diplomová práce), může studentka podat písemnou žádost děkanovi 
fakulty o ukončení přerušení studia a o možnost vykonat státní závěrečnou zkoušku; 

 Petr Kupka, student III. ročníku JT, zažádal o přerušení studia - kolegium žádosti 
vyhovělo. Studium se přerušuje na jeden  rok, tj. od 1.8.2008 do 1.8.2009, poté se student 
znovu zapíše ke studiu. Pokud pominou důvody přerušení studia (bude odevzdána a 
přijata diplomová práce), může studentka podat písemnou žádost děkanovi fakulty o 
ukončení přerušení studia a o možnost vykonat státní závěrečnou zkoušku; 

 Zdeňka Trávníčková, studentka III. ročníku DV, zažádala o individuální studijní plán a 
rozložení ročníku do dvou let (2007/2008 a 2008/2009). Kolegium žádosti vyhovělo – 
studentka bude studovat na základě předloženého a schváleného studijního plánu pro 
uvedené období; 

 Vendula Nováková, studentka I. navaz. mag. ročníku DV, zažádala o ISP a rozložení 
ročníku z důvodu zahraniční stáže v Berlíně. Kolegium žádosti vyhověno; 

 Jitka Honsová, studentka I. ročníku navazujícího magisterského studia DM, zažádala o 
rozložení ročníku do dvou akademických let 07/08 a 08/09 – žádost nesplňuje formální 
požadavky (chybí podpisy zainteresovaných pedagogů). Je nutné žádost doplnit, kolegium 
následně rozhodne; 

 Petra Kocmanová, studentka II. ročníku H, zažádala o individuální studijní plán ZS 
2008/2009 z důvodu zahraniční stáže v Glasgow – žádosti vyhověho. Tato studentka dále 
zažádala o přesun předmětu osobní specializace „Žonglování“ do dalšího akademického 
roku – žádosti vyhověno; 

 Juraj Tedla, student II. ročníku navazujícího magisterského studia DM, zažádal o 
prodloužení přerušení studia – chybí vyjádření vedoucího ateliéru – je tedy nutno doplnit, 
poté bude kolegiem rozhodnuto; 

 prof. Mikotová zažádala o výměnu pedagoga předmětu Dějiny pohybového divadla (II. 
ročník bakalářského studia). Místo Káje Kostelníka bude předmět vyučovat PhDr. 
Ladislava Petišková. Žádost akceptována jako oprávněná – schváleno; 

 prof. PhDr. Václav Cejpek zažádal o zrušení předmětu „Od dramaturgické koncepce 
k divadelní inscenaci (dílna)“ pro studenty II. ročníku bakalářského stupně studia R a D 
pro akademický roku 07/08. Žádosti vyhověno; 

 Mgr. Záboj informoval o účasti na natáčení inscenací uvedených na festivalu v Plzni (9. – 
15. 9. 2008). Natáčení se zúčastní Mgr. Záboj, PhDr. Roubal, P. Kačírek, Z. Kujová aj. 
Ondroušek; 
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III. Zahraniční záležitosti: 

 děkan informoval o významném úspěchu studentů na festivalu v Casablance (Maroko); 
inscenace „Noc vrahů“ v režii Evy Rysové získala hlavní cenu festivalu – z tohoto důvodu 
je Eva Rysová navržena na stipendium rektora; 

 do dnešního dne se měl dodat titul navržený k účasti na festivalu Maraton konaný 
v Srbsku (Bělehrad, přibližný termín konání polovina listopadu) – kolegium navrhuje 
poslat buď projekt „Orbjekt“ ateliéru Klaunské scénické a filmové tvorby nebo projekt 
„Vstoupí klaun“ v režii Jána Mikuše. Vzhledem ke skutečnosti, že v daném termínu 
budou uváděny premiéry studentských projektů, zřejmě bude vybrán projekt ateliéru 
KSFT; bude dále projednáno; 

 před prázdninami proběhla jednání se zástupcem organizátoru festivalu v Lodži (listopad); 
za DIFA by se mohl zúčastnit ateliér KSFT (s projektem Orbjekt), Ján Mikuš se svým 
projektem „Vstoupí klaun“. Účast na festivalu v Lodži je nutno zvážit, neboť ve stejné 
době se koná festival v Moskvě – nutno projednat; 

IV. Chod fakulty: 

 děkan informoval o zrušení klubu Astorka - otázkou je, jak budou stávající prostory 
využity. Vedení DIFA má zájem, aby  prostory byly využity pro potřeby a výuku nově 
akreditovaného oboru „Audiovizuální tvorba a divadlo“; 

 tajemník informoval o nedostatečných finančních prostředcích zahraničního oddělení 
(především na výjezdy pedagogů a zaměstnanců). Tajemník ve spolupráci s EO připraví 
analýzu současného stavu a navrhne řešení – pravděpodobně požádá senát o rozpočtovou 
úpravu na úkor střediska Správy budovy; 

 tajemník dále informoval o tom, že byla akceptovaná navrhovaná změna inventarizace 
majetku, z čehož plyne, že k 30. září 2008 budou vytvořeny sestavy majetku (nachystá E. 
Hovancová) a v průběhu měsíce října bude inventarizace probíhat. Tajemník nachystá 
podklady, děkan obratem vyhlásí inventarizaci majetku DIFA; 

 o prázdninách proběhl interní audit čerpání dotací – tajemník informoval o výsledcích; 

 tajemník informoval o průběhu oprav (či úprav), které byly na DIFA realizovány v 
průběhu léta: ve IV. patře byla provedena protipožární úprava trámů, byl realizován sbrus 
a protipožární nátěr. V přízemí budovy byly zrekonstruovány ženské sprchy, byla 
zrenovována tělocvična (nová podlaha, zrcadlová stěna, obklad). Ve Studiu Marta byl 
vyměněn kotel; 

 doc. Kolegar informoval vedení fakulty o skutečnosti, že vypsal výběrové řízení z důvodu 
ukončení spolupráce se sborem hasičů – do budoucna uvažuje o uzavření smlouvy se 
soukromou osobou, která má potřebná osvědčení a která bude ostrahu a dohled vykonávat 
sama. 

 ve Studiu Marta byla zakoupena vysokozdvižná plošina, která zjednoduší provoz i 
potřebné revize; došlo k výměně jevištních tahů (havarijní stav); 



 
 
 
 
Divadelní fakulta Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 

 
tel.: 542 591 300                      http://difa.jamu.cz                               e-mail: difa@jamu.cz  
 

 v Kabinetu múz došlo k nátěru podlahy a vedení fakulty se shodlo na nutnosti umytí 
venkovních ploch (výloha/vitríny); 

 z Akademie věd České republiky byla JAMU – potažmo fakulta dotázána, zda-li se DIFA 
opět zapojí do realizace Týdne vědy a techniky – letos je akce realizována AV ČR (nikoli 
MU) a tématem je „Planeta Země“ – kolegium děkana nabídku přivítalo a akceptovalo. V 
nadcházejících dnech děkan zváží, zda-li program zajistí ateliér scénografie, prezentace 
jevištních technologií či vystoupení KSFT s projektem „Orbjekt“. Termín 3.-9.11.08). 

IV. Různé: 

 Mgr. Záboj informoval o účasti studentů a pedagogů na festivalu v Plzni (9. – 15. 9. 2008) 
za účelem jeho dokumentace. Festivalu se za pedagogy zúčastní Mgr. Záboj a PhDr. 
Roubal, za studenty J. Ondroušek (přiznáno mimořádné stipendium ve výši 900,- Kč) a Z. 
Kujová (přiznáno mimořádné stipendium ve výši 600,- Kč). 

 
 
 
zapsala: Ing. Ivana Oulehlová    verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


